
Zápis z 1. zasedání Školské rady Základní školy, Brno, Herčíkova 19, p. o.   

   

Školní rok: 2023/2024   

Datum: 6. 10. 2023 

Účast členů:   

Mgr. Jan Rozbořil  

Jitka Marinčová, DiS. 

Jitka Vítková 

  

PaedDr. Petr Halík – přísedící   

   

Program zasedání:   

1) Přivítání, zahájení ŠR v novém šk. roce 2023/2024  

2) Výroční zpráva školy za školní rok 2022/2023  

 – seznámení členů s obsahem a schválení  

3) Organizace školního roku  

4) Schválení úpravy ŠŘ – klasifikační směrnice 

5) Různé  

  

Průběh zasedání:   

1) Předseda ŠŘ přivítal přítomné a zahájil zasedání představením bodů k projednání.  

  

2) Ředitel školy předložil školské radě Výroční zprávu školy za minulý školní rok. Zpráva 

obsahuje akce pořádané školou (za oba stupně), exkurze, výjezdy do zahraničí v rámci 

programu Erasmus+, přehled žákovských soutěží nebo vzdělávání pedagogických 

pracovníků.  

Informace do Výroční zprávy poskytovali pedagogové za předměty, ve kterých se akce a 

aktivity konali. Zpráva již nemusí neobsahovat obrazovou přílohu. 

     Výroční zpráva školy byla jednohlasně schválena. 

3) ŠR byla informována, že ve školním roce 2023/2024 přišli na I. stupeň žáci do tří prvních 

tříd, tří druhých, tří třetích, tří čtvrtých a čtyř pátých tříd. Na II. stupni byly otevřeny v 6., 7. 

a 9. ročníku tři třídy, 8. ročník je naplněn čtyřmi třídami. 

      K 30. 9. 2023 byl počet žáků celkově 650, z toho 330 žáků na I. stupni a 320 žáků na II.           

      stupni. 

      V provozu je nadále 7 oddělení školní družiny, kterou využívají žáci od 1. do 3. třídy.    

      Změna nastane od 1/2024, kdy výši poplatku za pobyt žáků ve školní družině bude  

      stanovovat zřizovatel školy, tedy Magistrát města Brna. 

  



4) Ve ŠŘ byla upravena Klasifikační směrnice, kde byly zpřesněny a zpřehledněny její části  

     z důvodu lepší srozumitelnosti výkladu jednotlivých pravidel (udílení kázeňských opatření  

     apod.). 

5) a) Po 9měsíční rozsáhlé rekonstrukci školního bazénu a jeho květnovém znovuotevření  

          musel být během září bazén na 2 týdny znovu mimo provoz kvůli náhlému znečištění  

          vlivem neznámé látky, uniklé z centrálního vodovodního potrubí, kterou nezachytily  

          pískové filtry. 

     b) V průběhu letních prázdnin došlo k nainstalování venkovních žaluzií na okna východní  

           strany horních místností I. pavilonu, což znamenalo při horkých dnech citelné snížení  

           teploty vnitřních prostor, a tím značné zlepšení podmínek pro výuku. Pokud to bude     

           možné, budou tyto žaluzie takto nainstalovány také na II. pavilonu. 

     c) Projednán byl nevyhovující stav skleníku na zahradním pozemku školy. Celková  

           rekonstrukce by byla vysoce finančně nákladná, proto byl přijat návrh na řízenou       

           likvidaci objektu firmou (z důvodu bezpečnosti během hlavních prázdnin) a následné  

           vybudování např. altánu pro venkovní výuku. 

      d) Ze strany rodičů byl vznesen návrh na zlepšení způsobu informovat zákonné zástupce o  

           platbě školních pomůcek, s využitím školního informačního systému – názor vyplývá  

           z několika zkušeností ztráty informačního lístečku předaného tř. učiteli žákům, a tím  

           vzniklých nedopatření pro včasnou platbu škole. Informační zpráva rodičům přímo  

           prostřednictvím ŠISu (Edookitu) by mohla být pro obě strany více efektivnější. 

       e) Jisté předejití nedopatření by mohlo přinést dřívější zveřejnění jídelníčku na web školy     

            pro výběr jídel v dalším měsíci. Navržen byl termín 15. den měsíce. Toto opatření by  

            snížilo i množství pozdních úhrad stravného. 

            Významným zkvalitněním  služby školní jídelny by byly ilustrační fotografie jednotlivých        

            jídel, kdy by si rodiče, děti i ostatní strávníci snadněji uvědomili, jaký pokrm uvedený  

            název (zvláště cizokrajný) představuje. 

       f) Z finančních důvodů neproběhla renovace prostor školního atria, která by byla potřeba  

           z důvodu neutěšeného stavu – rozpadající se zídky záhonů, popraskané asfaltové  

           plochy, … 

           Neutěšenou situaci zvláště v tomto období způsobují pyly jehličnatých stromů –  

           znečištění prostor atria i tříd samotných vlivem nánosů větrem při ventilaci, nepříznivé  

           působení na žáky a učitele (alergiky). 

       

             Žádné další dotazy či připomínky nebyly vzneseny. 

  

Zapsal:   Jan Rozbořil   

 

Četly a souhlasí:   Jitka Marinčová  

                                        Jitka Vítková 

   

V Brně dne 9. 10. 2023  


